
اخبارخبر كوتاه خوش خلقی مصرف لازمه عبور از تابستان پیش رو

فتاح در سفر به بوشهر :

سپاه هزار واحد مسکونی برای مددجویان بوشهری می سازد

برق  شرکت  مدیرعامل  فر-اهواز:  وحیدی 
شرایط  از  عبور  برای  گفت:  خوزستان  ای  منطقه 
خلقی  خوش  باید  رو  پیش  تابستان  ناخواسته 
مصرف را از خودمان شروع کنیم و آن را در جامعه 

ترویج دهیم.
به گزارش روابط عمومی شرکت سهامی برق 
در  بزرگ  دشت  محمود  خوزستان،  ای  منطقه 
روز  مناسبت  به  کارگران شرکت  از  تجلیل  مراسم 
جهانی کارگر و روز صنعت برق، اظهار کرد: پویایی 
بدنه شرکت حاکم است و  امروز در  و نشاطی که 
نمایان  توانایی  و  رشد  های  شاخص  شده  باعث 
شود مرهون تلاش ها و همدلی پرسنل شرکت به 
خصوص شما کارگران است.وی موفقیت های امروز 
شرکت را مرهون تلاش های کارگران و هماهنگی 
آنها با مدیریت شرکت در دوره های مختلف دانست 
و افزود: شرکت برق منطقه ای خوزستان در حال 
حاضر پیشرو ترین در شرکت های برق منطقه ای 
کشور است و بر اساس ارزیابی های صورت گرفته 
رتبه اول جشنواره رجایی در سطح استان و یکی 
پیاده سازی دولت  برتر کشوری در  از ۱۰ شرکت 

الکترونیک شده است.
خوزستان  ای  منطقه  برق  شرکت  مدیرعامل 
ادامه داد: اگر منابع مالی محقق شود در سه سال 
آینده در گستره دو استان خوزستان و کهگیلویه و 
بویراحمد حداقل ۴۵۰۰ مگاوات آمپر و حداکثر تا 

۸ هزار به ظرفیت موجود شبکه و ۲۵۰۰ کیلومتر 
مدار به طول خطوط انتقال اضافه می شود که یک 
است. مسیر حرکت شرکت  در  توجه  قابل  جهش 
در  شرکت  پرسنل  اینکه  به  اشاره  با  بزرگ  دشت 
دارند،  کننده  تعیین  نقش  اهداف  این  به  رسیدن 
ها،  پروژه  این  کردن  عملیاتی  برای  کرد:  اضافه 
تومان  میلیارد  هزار  سالی  آینده  سال  سه  در 
شرکت  در  تومان  میلیارد  هزار   ۳ سال  سه  در  و 
به  اشاره  با  گیرد.وی  می  صورت  گذاری  سرمایه 

ناملایمتی  برخی  وجود  و  کشور  خاص  شرایط 
این  که  است  ممکن  گفت:  اقتصاد  حوزه  در  ها 
پیدا  برق هم  اقتصادی در صنعت  ناملایمتی های 
شود مانند پرداخت حقوق فروردین ماه که در دو 
تا حداقل  مرحله صورت گرفت، در تلاش هستیم 
خود  و  باشد  داشته  همکاران  معیشت  در  را  تاثیر 
در سطوح  پرسنل  پیگیری مشکلات  به  موظف  را 
عالی وزارت می دانیم.مدیرعامل شرکت برق منطقه 
ای خوزستان در بخشی دیگر از صحبت های خود 

و کمبود ۳۳۰۰  رو  پیش  تابستان  های  به چالش 
مگاواتی تولید برق نیروگاه های برق آبی به دلیل 
خشکسالی پرداخت و تصریح کرد: همه پروژه های 
لازم برای مقابله با این شرایط را عملیاتی کرده و 
قبل از تابستان ۹۷ به نتیجه می رسند، در صورتی 
مدیریت  آماده  شود  تامین  نیاز  مورد  مگاوات  که 
تا  دارد  وجود  نیز  آمادگی  این  و  هستیم  شبکه 
دولتی،  و  خصوصی  بخش  های  ظرفیت  همه  از 
از  انرژی  خروج  کردن  محدود  و  تبادلی  ظرفیت 
از  برای عبور  الگوریتم شبکه  استان و حتی تغییر 

تابستان ۹۷ استفاده کنیم.
همکاری  نیازمند  اینکه  بیان  با  بزرگ  دشت 
از  برای عبور  همه مسئولان سیاسی و سازمان ها 
این شرایط هستیم، بیان کرد: ناحیه شمال یکی از 
نواحی مشکل دار شرکت است که با پیگیری های 
مگاواتی در شوش،  نیروگاه ۲۵  صورت گرفته سه 
هفت تپه و اندیمشک نصب و راه اندازی می شود.
وی گفت: سال ۹۷ سال ویژه ای است و لازمه گذر 
این  باید در  و  رفتار کردن است  و ویژه  آن خاص 
سال الگوی مصرف را اصلاح کنیم و خوش خلقی 
مصرف را اجرایی و تبلیغ کنیم، در این شرایط وات 
به وات مصرف انرژی و قطره به قطره مصرف آب 
مهم و تاثیر گذار است.در پایان این آیین تجلیل، از 
کارگران نمونه شرکت برق منطقه ای خوزستان با 

اهدای لوح تقدیر و هدیه تقدیر و تشکر شد.

واحد  هزار  امسال  سپاه،  و  امداد  کمیته  میان  نامه  تفاهم  طی 
مسکونی برای مددجویان استان بوشهر ساخت می شود.  رئیس کمیته 
امداد با آیت الله صفایی بوشهری، نماینده ولی فقیه و امام جمعه بوشهر 
دیدار و گفت وگو کرد.به گزارش سایت خبری کمیته امداد، مهندس 
اینکه سال گذشته  با اشاره به  سید پرویز فتاح، رئیس کمیته امداد 
۶۰۰ واحد مسکونی با همکاری سپاه پاسداران برای مددجویان استان 
بوشهر ساخته شد گفت: طی تفاهم نامه میان کمیته امداد و سپاه، 
امسال هزار واحد مسکونی دیگر برای مددجویان این استان ساخت 
می شود.فتاح با اظهار اینکه با همت مردم و مسئولان هیچ مددجویی 
وجود  ازدواج  هزینه  کمک  دریافت  و  جهیزیه  دریافت  نوبتی  پشت 

ندارد خاطر نشان کرد: با توجه به نام گذاری امسال با عنوان حمایت 
باکیفیت  کالاهای  از  نهاد  این  مددجویان  جهیزیه  ایرانی،  کالای  از 
گذشته کمک  سال  در  اینکه  به  اشاره  با  می شود.وی  تامین  ایرانی 
های مردمی ۳۰ درصد رشد یافت گفت: هدف این نهاد توانمند سازی 
و خودکفایی مددجویان است به طوری که سال گذشته ۱۳۵ هزار 
تسهیلات قرض الحسنه اشتغال زایی به مبلغ دو هزار و ۴۰۰ میلیارد 
اینکه در سال ۹۶  به  با اشاره  تومان به مددجویان پرداخت شد.وی 
برای دو هزار و ۴۰۰ مددجوی بوشهری با اعتبار ۵۰ میلیارد تومان 
با توجه به ذخایر نفت و گاز در این  فرصت شغلی ایجاد شد گفت: 

منطقه نباید فقیر و نیازمندی در این استان وجود داشته باشد

برگزاری نمایشگاه انفرادی طراحی و 
نقاشی هنرمند اسلامشهری  در نگار خانه

سید حسن حسینی   بهاره عشقی صابر- 
شهرستان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره  رئیس 
اسلامشهر ،اظهار کرد: نمایشگاه طراحی و نقاشی 
انفرادی مریم ظهیری با همکاری اداره فرهنگ و 
ارشاد اسلامی اسلامشهر و انجمن هنرهای تجسمی 
گردد  می  برپا  هنر  نگارخانه  در  شهرستان   این 
.حسینی افزود: دراین نمایشگاه  که به مدت یک 
هفته  برگزار می شود تعداد ۲۰ اثرنقاشی  بانوی 
هنرمند اسلامشهری که با تکنیک رنگ روغن،سیاه 
قلم،مداد رنگی،آکرولیک ودر ابعاد ۷۰×۵۰ ، ۶۰ × 
۴۰ ، ۱۵۰ × ۱۰۰۰ خلق شده در معرض نمایش 
علاقمندان قرار می گیرد .وی با اشاره به  ویژگیهای 
، تاکید کرد: به تصویر کشیدن  آثار این هنرمند 
روزمره  زندگی  و  ،حیوانات  طبیعت  های  زیبایی 
انسانها در قالب سبک رئال، عناصری است که در 
آثار این هنرمند مشهود است . حسینی خاطر نشان 
ظهیری  مریم   انفرادی  نمایشگاه  نخستین  کرد: 
اردیبهشت    ۱۷ ،از  اسلامشهری  هنرمند  بانوی 
لغایت ۲۲ اردیبهشت ماه از ساعت ۹ الی ۱۴ در 
نگار خانه هنر به نشانی: اسلامشهر- خیابان شهید 
نواب صفوی - کوچه ترنج ۴ - اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامی اسلامشهر پذیرای عموم علاقمندان خواهد 

بود .

بازدهی ارزشمند فولاد مبارکه برای 
سهام عدالت

اقتصادی  و  مالی  معاون  نادری،  امیرحسین 
فولاد مبارکۀ اصفهان درخصوص سود پرداخت شدۀ 
با ورود نماد  بابت سهام عدالت گفت:  این شرکت 
شرکت فـولاد مبارکه به بورس در اسفندماه سال 
تقریبی  ارزش  به  شرکت  درصدی  بلوک ۳۰   ،۸۵
شد  واگذار  عدالت  سهام  به  تومان  میلیارد   ۹۰۰
این  نقدی شرکت طی ۱۰ سال،  از محل سود  تا 
مبلغ به صورت اقساط به حساب خزانه واریز شود.

وی افزود: این در حالی است که از زمان واگذاری 
این سهام به سهام عدالت تا پایان سال مالی ۹۵، 
بیش از ۳۶۰۰ میلیارد تومان سود نقدی به سهام 
عدالت تعلق گرفته که از این مقدار، ۱۳۴۶ میلیارد 
تومان به افزایش سرمایه اختصاص یافته و ۲۲۲۰ 
میلیارد تومان به صورت نقدی پرداخت شده است. 
این بدان معناست که حدود ۴ برابر قیمتی که سهام 
عدالت بابت اصل سهام طی ۱۰ سال پرداخت کرده 
است، سود نقدی دریافت کرده است.نادری ادامه داد: 
همچنین ارزش بلوک سهام عدالت با توجه به قیمت 
فعلی سهام، حدود ۶۳۰۰ میلیارد تومان است که 
نسبت به قیمت واگذاری ۷ برابر رشد داشته است. 
به بیان دیگر، طی ۱۰ سال برای سهام عدالت ۶۰۰ 
درصد بازده قیمت و ۴۰۰ درصد بازده نقدی از فولاد 
مبارکه حاصل شده است، یعنی ۱۰۰۰ درصد بازده 
طی ۱۰ سال یا ۱۰۰ درصد بازدهی به طور متوسط 
سالانه. به جرئت میتوان اذعان کرد که این بازدهی 
در هیچیک از شرکت های بورسی یا دیگر حوزه های 

سرمایه گذاری برای سهام عدالت حاصل نمیشد.

برگزاری همایش آموزشی  ارزیابی 
کیفی مناقصه گران  و دستورالعمل 

ارزیابی HSE   در گازگلستان
مناقصه  کیفی  ارزیابی  آموزشی  همایش 
گران  و دستورالعمل ارزیابی HSE  با حضور 
۱۷۰ نفر از مدیران عامل شرکتهای پیمانکاری و 
نمایندگان HSE پیمانکاران ، روئسای کارگاهها 
کمیسیون  اعضای  و  مسئولین  همچنین  و 
بازرگانی درگازگلستان  و  فنی  و کمیته  مناقصه 
عمومی،دراین  روابط  گزارش  به  گردید.  برگزار 
همایش که  بمدت یک روز انجام شد  مباحث 
مهمی در  ۴ بخش مناقصات ،روند ارزیابی کیفی 
HSE مناقصه گران   ،دستورالعمل   پیمانکاران 
استقبال  با  که  شد  مطرح  پاسخ  و  پرسش  و 
شد.  همراه  پیمانکاری  شرکتهای  خوب  بسیار 
نمونه  آموزشی  همایش  این  است  ذکر  شایان 
بین  سازنده  و  مطلوب  بسیار  همکاریهای  از  ای 
مسئولین و کارشناسان واحدهای مختلف شرکت 
، در زمینه اجرای مسئولیتهای اجتماعی ،تکریم 

ارباب رجوع  ،شرکاء و ذینفعان می باشد .

مراسمات برگزار شده در حوزه منابع 
طبیعی شهرستان کردکوی به مناسبت 

روز زمین پاک
پاک”  زمین  “روز  پاسداشت  مناسبت  به 
آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  اداره  کارکنان   ،
و  مختلف  های  برنامه  کردکوی  شهرستان 
 : از  عبارتند  آن  اهّم  که  دادند  انجام  متنوعی 
پارک  در  مناسبت  همین  به  مراسمی  برگزاری 
در  حضور  و  محیط  پاکسازی   ، کردکوی  شهر 
مراسم   . گمنام  شهداء  به  احترام  ادای  و  مزار 
برگزار شده در محل پارک شهر این شهرستان با 
حضور فرماندار محترم و کارشناسان اداره منابع 
اداره   ، نما  جهان  تشََکُل  مشارکت  با  طبیعی  
گردید. برگزار  فرهنگی  میراث  و  زیست  محیط 
همچنین  کارکنان اداری و حفاظتی  اداره منابع 
با  کردکوی   شهرستان  آبخیزداری  و  طبیعی 
زیست  محیط  حفاظت  اداره  کارکنان  مشارکت 
در  طبیعت  پاکسازی  به  اقدام  شهرستان  این 
امام رضا )ع( نمودند  محور جاده پارک جنگلی 
و پس از آن نیز به مزار شهدا گمنام  شهرستان 
کردکوی عزیمت نموده به مقام والای شهدا ادای 

احترام نمودند.

قائم مقام وزیر نیرو اعلام كرد: تدابیر وزارت نیرو صفر نشدن حجم ذخیره آب سد زاینده رود است
قائم مقام وزیر نیرو در نشست انسجام بخشی مدیران آب و 
برق استان اصفهان و نیز جلسه مدیریت گذر از بحران آب با مدیران 
شرکت آبفا اصفهان که به منظور گذر از بحران کم آبی در اصفهان 
برگزارشد گفت: امسال سال فرصت برای همه مدیران شرکت های 
تابع وزارت نیرو است که باید با همکاری، تعامل، همفکری و همدلی 
به دنبال راهکارهای خلاقانه و جدید برای گذر از بحران کم آبی در 
فلات مرکزی و حوضه آبریز زاینده رود باشند چرا که حوضه آبریز 
زاینده رود نسبت به مدت مشابه سال قبل با کاهش ۴۰ درصدی 
بارندگی مواجه شده است این درحالیست که هریک در صد کاهش 

بارندگی تبعات بسیاری به دنبال دارد.مهندس ستارمحمودی خطاب 
به مدیران آبی در استان اصفهان اعلام کرد: باید تدبیری لحاظ شود 
که تا پایان شهریورماه حجم ذخیره سد زاینده رود به صفر نزدیک 
نشود زیرا اگر این امر صورت پذیرد نه تنها تعادل پایدار سد به هم 
می ریزد بلکه تعادل در میزان آبهای سطحی و زیرزمینی منطقه 
هم از بین می رود بنابراین با تخصص و تعهدی که در مدیران و 
کارشناسان اصفهانی دیده می شود انتظار می رود ذخیره آب موجود 
در سد زاینده رود را به خوبی مدیریت کنند که صفر نشود.وی با بیان 
اینکه تمام بهره برداران از سد زاینده رود محق هستند کشاورزان حق 

دارند، صنعت گران بخشی از اشتغال را به عهده دارند، بخش خدمات 
باعث رونق کسب و کار و آبادانی است اما با این وجود اولویت با 
تأمین آب شرب است خاطرنشان ساخت: باید مدیرعامل آب منطقه 
ای در استان اصفهان به عنوان دشت بان آب بر مبنای قانون آب را 
میان بهره برداران تخصیص دهید اما در همه جای کشور اولویت با 
تأمین آب شرب است.ستار محمودی بحران کم آبی و تأمین آب را 
تنها مختص وزارت نیرو ندانست و اعلام کرد: همه دستگاهها باید 
برای تأمین آب و برق تلاش کنند و خود را مسئول بدانند و نباید 
فقط از وزارت نیرو انتظار تأمین آب را داشت. بعنوان مثال استانداری 

اصفهان باید مدیران تابع شرکت های تابع وزارت نیرو را در گذر 
بحران آب یاری کند که در این راستا می توانند به تخصیص اعتبارات 
اشاره کرد.در ادامه این نشست مدیرکل دفتر مدیریت به هم پیوسته 
منابع آب حوضه آبریز فلات مرکزی گفت: رسد.امید می رود با وقوع 
بارندگی ها در روزهای پایانی سال آبی جاری آورد سد زاینده رود 
افزایش یابد تا در پایان شهریور به مشکل بحران بی آبی در حوضه 
زاینده رود مواجه نشویم.احسانی اعلام کرد: ما باید بحران کم آبی را 
پیش بینی کنیم چرا که می توان با تدبیر تبعات ناشی از بحران کم 

آبی را کاهش داد .
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